
President Tommy började mötet med att konstatera att vi var 
39 egna rotarianer hela 59%, inte illa. Dessutom hade Arne 
Gabrielsson tagit med sig en gäst, Egon Karlsson, som var hos 
oss för andra gången. Vi hälsade Egon med en applåd. 

Av våra jubilarer var det nu 
Berndt Svenssons tur att bli 
hurrad och besjungen. 

Så var det då dags för dagens 
föredragshållare, jägaren 
Stefan Ericson, att ta till orda. 
Han inledde med att beskriva 
skönheten med jakten, att gå 
iväg med bössan över axeln och 
sätta sig alldeles tyst ute i skogen 
och vänta. Under ett år skjuts 
nästan 83 000 älgar och 146 000 
vildsvin vilket ger 1 700 ton kött 
värt 2 miljarder kronor. Lägger 
man också till 105 000 rådjur 
och övriga hjortar dubblas vikten och därmed också värdet av köttet.

Bara ca 15% av älgköttet når däremot butikerna. 
Det mesta stannar alltså hos någon av de 400 000 
jägarna och det kan man förstå, det är ett drygt 
arbete att forsla hem en älg, ta ur den och stycka den. 
Då vill man nog behålla köttet. 

Inte många vildsvin kommer heller ut på marknaden 
men det tror Stefan beror på att de har dåligt rykte. 
En stor galt på uppemot 280 kg smakar inget vidare 
men köttet från normalstora grisar är förträffligt 
enligt Stefan. På grund av att vildsvin måste testas 
för trikiner tar det lång tid innan köttet kan säljas 
och hanteringen i många led gör att det blir dyrt 
om det till slut kommer 
ut. Kombinerat med det 
dåliga ryktet och det höga 
priset blir inte mycket sålt i 
handeln.

Vi tackade Stefan med 
applåder och många frågor.

Den uppmärksamme kanske noterade att Stefan bar PHF med fem safirer. Han hedrades med 
Rotarys högsta utmärkelse av Distriktet i våras men det gick klubben förbi p.g.a. pandemin. Men nu 
vet ni!

Magnus Bolle.
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